

Creation Cadastre of Educational institutions of Russia

Prof. Vladimir GOLUBEV, Russia

Key words: Cadastre, the real estate, educational institutions, management.

ABSTRACT

In Russia is present about 5000 educational institutions including 326 high schools with 370 branches. The common area of educational institutions makes 39 000 sq.m. Therefore was put task to create uniform cadastre of the real estate of all educational institutions of Russia.

The uniform information structure, database of the real estate was developed. The statistical analysis of the assembled information is executed. The diagrams, figures are submitted. It is offered to use it for more effective management of the real estate.

RUSSIAN ABSTRACT

В России имеется приблизительно 5000 образовательных учреждений, включая 326 средних школ с 370 филиалами. Общеобразовательных учреждений владеют 39 000 кв. м.. Поэтому была поставлена задача создать единый кадастр недвижимого имущества всех образовательных учреждений России.

Единая информационная структура, была создана база данных недвижимого имущества. Выполнен статистический анализ собранной информации. Представлены диаграммы, рисунки. Результаты анализа предлагается использовать для более эффективного управления недвижимого имущества.

CONTACT

Professor Vladimir Golubev.
Moscow State University of Geodesy and Cartography
Gorokhovskiy str. 4.
103064 Moscow
RUSSIA
Tel. + 7 095 262 53 65
Fax + 7 095 262 53 65
E-mail: golubev@miigaik.ru
Web site: <http://www.miigaik.ru>
<http://www.geodesy.ru>